

BAREFOOT ROB

# CROSSING JAPAN

FOR SUICIDE PREVENTION

裸足ロボ

## 日本を横断する

自殺防止啓発のために

**2021** 4月16日～5月8日  
APRIL 16 ~ MAY 8



## WHY AM I BAREFOOT? なぜ私は裸足なのですか？

Barefoot, I feel more grounded and connected to the earth. I feel healthier and happier. I want my walk to help bring focus to the great work at TELL (Tokyo English Lifeline) because Japan's suicide rate has increased during the pandemic.

裸足でいることが、文字通り地に足がついていて、地球と直接繋がっていると感じる事が出来るからです。そう感じられることで私はより健康で幸せになっていると思います。

私は、裸足で健康的に歩く姿を見てもらい、「いのちの電話」の素晴らしい活動に注目を集めたいと思っています。と言うのもパンデミックの影響で、日本の自殺者数が増加している状況があるからです。

FIND OUT MORE! 詳細をご覧ください!  
**ROBNUGEN.COM**



**BAREFOOT ROB**  
裸足ロボ

